



Date: 3 July 2025

التاريخ: 3 يوليو 2025

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

**Sub: Resignation of The Board Secretary
of Shell Oman Marketing Company**

**الموضوع: استقالة أمين سر مجلس إدارة شركة شل
العمانية للتسويق**

We would like to inform you that Azzan Hamed Al Yahmadi, Board Secretary at Shell Oman Marketing Company SAOG ("the Company") has submitted his resignation due to personal reasons. His resignation has been accepted by the Board of Directors, effective 28 April 2025.

The Company would like to thank Azzan Al Yahmadi for his services and contributions during his tenure and wish him all the success in his future endeavors.

The Board has now appointed Noor Abdulhakeem Al Taei as the board secretary of the board of directors.

Noor is currently a legal counsel at Shell Oman Marketing Company S.A.O.G.

نود أن نشير لعذرايتكم بأن الفاضل/ عزان بن حمد اليحمدي، أمين سر مجلس الإدارة بشركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع ("الشركة") قام بتقديم استقالته وذلك لأسباب شخصية. وقد تم قبول استقالته من قبل مجلس إدارة الشركة اعتباراً من 28 أبريل 2025.

وتقدم الشركة جزيل شكرها وتقديرها للفاضل عزان اليحمدي، على خدماته ومساهماته طوال فترة عمله متمنية له كل النجاح والتوفيق في مستقبله.

في المقابل، تم تعيين نور بنت عبدالحكيم الطائي كأمينة سر لمجلس إدارة الشركة. نور تعمل حالياً كمستشارة قانونية في شركة شل عمان للتسويق ش.م.ع، وهي محامية مؤهلة وتحمل شهادة في القانون مع مرتبة الشرف من جامعة سوانزي في المملكة المتحدة.

Head Office

P.O. Box 38, Mina Al Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No. 1/57123/0, Tax Card No.: 8074861

Salalah Office

P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman

المكتب الرئيسي
ص.ب. 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان
تلفون: 24570100، فاكس: 24570121، من.رقم: 1/57123/0، رقم البطاقة
الصربيبية: 8074861
مكتب صلالة

ص.ب. 3، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان
تلفون: 23219177، فاكس: 23219176



شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع
Shell Oman Marketing Company SAOG

She is a qualified lawyer and holds a law degree with honors from Swansea University, United Kingdom. Prior to joining Shell, Noor worked at a regional law firm specialized in mergers and acquisitions and has gained exposure of being AGM and EGM secretary for listed companies.

قبل انضمامها إلى شل، عملت نور في مكتب محاماة إقليمي متخصص في عمليات الاندماج والاستحواذ، واكتسبت خبرة في العمل كأمينة سر للجمعيات العامة العادية وغير العادية لعدة شركات مدرجة.



Yours Sincerely,
Dr. Mohammed Al Balushi
Chief Executive Officer

وتقليلاً فائق الاحترام والتقدير،
الدكتور محمد بن محمود البلوشي
الرئيس التنفيذي

Head Office
P.O. Box 38, Mina Al Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No. 1/57123/0, Tax Card No.: 8074861

Salalah Office
P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman

المكتب الرئيسي
ص.ب. 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان
تلفون: 24570100، فاكس: 24570121، س.ت رقم: 1/57123/0، رقم البطاقة
الضريبية: 8074861
مكتب صلالة
ص.ب. 3، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان
تلفون: 23219177، فاكس: 23219176